
This Chart is a BASE for people who wants to begin scrolling and don't know which blade to select for their
project, based on the wood type to cut [1], the thickness of it [2], the pattern [3], the expected finish [4] or the
hole size to drill for inside cuts [5]. With the experience, the scroller will have their own preferences, which may
be different from our recommendations.
Experienced scrollers will want some more technical information, such as blade dimensions or as the trace each
blade will produce. This will help to find the best blade to complete a specific project. We wish you great
pleasure with the Pegas® blades and invite you to share with us your comments:
pegas@scies.ch; pegas@grobetusa.com.

Cette charte est une BASE pour les personnes débutantes en chantournage ne sachant pas quelle lame choisir
selon le type de bois à scier (1), son épaisseur (2), le style de découpe à exécuter (3), la finition attendue (4) ou
encore le trou à percer pour des découpes intérieures (5). Au fur et à mesure de votre expérience, vous vous
ferez votre opinion et aurez vos propres préférences qui peuvent différer de cette charte.
En tant que chantourneur confirmé, vous recherchez des informations plus techniques, telles que les
dimensions et lames ou encore la trace laissée par chaque lame. Vous pourrez ainsi trouver la lame qui s’adapte
parfaitement à la réalisation de vos projets. Nous vous souhaitons beaucoup de plaisir avec les
lames Pégas et vous invitons à nous contacter pour d’éventuelles remarques :
pegas@scies.ch; pegas@grobetusa.coom
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